
Protokół Nr 17/2021 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 21 września 2021 r.  

 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Kontrola zamówień publicznych w 2020 r. 

4. Wolne wnioski. 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Marian Mioduszewski. Powitał członków Komisji 

oraz pracowników Urzędu. 

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Komisji Marian Mioduszewski przedstawił porządek posiedzenia. 

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono i jednogłośnie 3 za porządek został przyjęty. 

 

Do pkt 3 i 4 

Przewodniczący Komisji Marian Mioduszewski powiedział, że na podstawie § 1 i § 2 ust. 2 załącznika  

do Regulaminu Rady pn. „Komisja Rewizyjna” stanowiącego załącznik nr 4 do Statutu Gminy Gołdap 

przyjętego Uchwałą Nr VI/49/2019 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 27 lutego 2019 r. w sprawie Statutu 

Gminy Gołdap zawiadomił, że Komisja Rewizyjna przeprowadzi w Urzędzie Miejskim w Gołdapi kontrolę 

problemową na temat: Kontrola zamówień publicznych w 2020 r. Zapytał, czy w styczniu była duża 

nowelizacja ustawy. 

Główny specjalista ds. zamówień publicznych Pani Jolanta Sztabińska odpowiedziała, że tak. Z 214 

obowiązujących do końca grudnia artykułów zrobiono 623. Próg 30 000 euro obowiązujący do końca grudnia 

został zastąpiony złotówkowym progiem 130 000,00 zł.  

Przewodniczący Komisji Pan Marian Mioduszewski zapytał o ścieżkę rowerową pomiędzy jeziorem  

a tężniami. 

Główny specjalista ds. zamówień publicznych Pani Jolanta Sztabińska odpowiedziała, że pierwotny 

wniosek został opracowany przy zagospodarowaniu plaży i nadbrzeża.  

Przewodniczący Komisji Pan Marian Mioduszewski zapytał członków Komisji, czy w czasie oczekiwania 

na dokumentację mają jakieś wolne wnioski.  

 Członek Komisji Pani Zofia Syperek zapytała, czemu podczas wczorajszego posiedzenia Komisji nie był 

 omówiony temat sprzedaży mieszkań. 

 Przewodniczący Komisji Pan Marian Mioduszewski powiedział, że nie miał wiedzy na ten temat gdyż nie 

był na komisjach gdy dany temat był omawiany. 

Członkowie Komisji przeprowadzili krótką dyskusje nt. mieszkań komunalnych.  

Przewodniczący Komisji Marian Mioduszewski zapytał o planowaną ścieżkę wzdłuż jeziora oraz 

parkomaty, które stały kilka lat nie oddane do użytku. 

 Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski odpowiedział, że ścieżka będzie zaczynała się przy 

OHP od promenady zdrojowej do plaży miejskiej, park zdrojowy, wzdłuż brzegu jeziora do wjazdu przy 

leśnym zakątku. Ścieżka pieszo – rowerowa będzie posiadała powierzchnię przepuszczalną, oświetlona, 

miejsce do wypoczynku – poleżenia, posiedzenia. Wartość wniosku z dofinansowaniem 85% z wkładem 

własnym w wysokości 402 304,28 zł. Przetarg pokaże wartość rzeczywistą. Został również złożony wniosek  

na wykonanie jezdni na ul. Wczasowej.  

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski odpowiedział, że wniosek został złożony w 2018 r. 

obejmujący strefę płatnego parkowania. Z czasem nastąpiła zmiana monet. Będą wymieniane kieszenie aby 

przyjmowały nowe monety. 

Członek Komisji Pani Teresa Dzienis zapytała, czy jeżeli ktoś już składał wniosek o przydział mieszkania 

musi składać go ponownie co roku. 

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski odpowiedział, że jeżeli zmienia się sytuacja finansowa 

to trzeba poinformować urząd.  

Przewodniczący Komisji Pan Marian Mioduszewski zapytał, czy gmina musi posiadać określony zasób 



mieszkaniowy. 

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski odpowiedział, że gmina musi posiadać określony 

zasób mieszkaniowy na realizację zadań własnych.  

  

 Komisja Rewizyjna przeprowadziła kontrolę w zakresie: Kontrola zamówień publicznych w 2020 r. 

/protokół pokontrolny w załączeniu/ 

 

 Komisja stwierdziła, że dokumentacja nie budzi zastrzeżeń i jest prowadzona zgodnie  

z obowiązującymi przepisami. Członkowie Komisji zwrócili również uwagę na staranność ułożenia 

przedkładanej dokumentacji. 

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

  

 

       Protokołowała           Przewodniczący Komisji 

     Katarzyna Krusznis                 Marian Mioduszewski  


